

## WeWa 信用卡呈獻《MOOV LIVE 周國賢》消費獎賞條款及細則：

1. WeWa 信用卡呈獻《MOOV LIVE 周國賢》消費獎賞(「此優惠」)只適用於有效之安信 WeWa 信用卡持卡人(「持卡人」)。
2. 此優惠之推廣期為 2019 年 3 月 1 日至 2019 年 3 月 31 日(包括首尾兩日)(「推廣期」)。
3. 持卡人必須下載 OmyCard 手機應用程式(「OmyCard 手機程式」)，並須登記作為用戶及接受有關條款及細則約束。持卡人須於推廣期內登入 OmyCard 手機程式內之「我的獎賞」登記參與此優惠，並以 WeWa 信用卡累積本地及/或海外合資格零售簽賬(「合資格零售簽賬」)(定義見第 4 條款)及/或現金透支達 HK\$2,500 或以上，第 1 名至第 150 名最高累積金額持卡人可獲享 WeWa 信用卡呈獻《MOOV LIVE 周國賢》HK\$680 門票 2 張；第 151 名至第 200 名最高累積金額持卡人可獲享 WeWa 信用卡呈獻《MOOV LIVE 周國賢》HK\$580 門票 2 張(「門票」)。若多於一個持卡人最高累積金額相同，將會以這些持卡人達到該累積金額的時間(以簽賬日計算)來決定排名之先後次序，以最快速時間達該最高累積金額的持卡人將獲得這些持卡人之中的最高排名。

WeWa 信用卡呈獻《MOOV LIVE 周國賢》	
累積合資格零售簽賬及/或現金透支達 HK\$2,500 或以上	門票
第 1 名至第 150 名最高累積金額持卡人	HK\$680 門票 2 張
第 151 名至第 200 名最高累積金額持卡人	HK\$580 門票 2 張

4. 合資格零售簽賬必須於推廣期內交易及於 2019 年 4 月 2 日或之前入賬。合資格零售簽賬指包括(但不限於)八達通自動增值、網上購物、郵購、電話訂購，並不包括(但不限於)信用卡費用(包括年費、利息/財務費用、逾期費用、超逾信用額手續費、透支現金手續費及其他費用)、賭場交易、自動轉賬交易、任何金錢/電子貨幣轉賬(包括但不只限於個人對個人(P2P)支付服務或流動裝置/應用程式/電子轉賬平台)/充值電子錢包、優惠套現、未入賬/取消/退回/偽造之交易及所有未經授權之交易，所有合資格零售簽賬概以安信紀錄為準。所有合資格零售簽賬概以安信/ VISA/ 銀聯國際組織不時界定之商戶編號釐定，並且不時作出修訂，而不作另行通知。安信對合資格零售簽賬有絕對酌情權及最終決定權。
5. 每位持卡人於推廣期內只可登記參與此優惠一次。登記一經完成，不接受取消及/或更改，登記紀錄以安信為準。在登記此優惠過程中所發生包括但不限於任何通訊系統故障、中斷、截取、暫停、延遲、損失、無法使用、不正確的數據傳輸或其他故障而使登記此優惠未能進行，持卡人均不可就前述的任何情況向安信作出任何索償或提出任何訴訟。
6. 安信將於 2019 年 4 月 8 日或之前透過手機短訊及 OmyCard 手機應用程式內之「我的訊息」通知得獎結果予合資格持卡人，門票將於 2019 年 4 月 12 日或之前以平郵形式寄送至合資格持卡人於安信紀錄內的通訊地址。如合資格持卡人於 2019 年 4 月 15 日仍未收到郵遞的門票，或如所收到的門票有損毀，請於 2019 年 4 月 18 日或之前致電安信信用卡 24 小時客戶服務熱線。如持卡人於本行紀錄內的通訊地址無效或不準確而導致門票失遞，本行恕不負責。
7. 合資格持卡人信用卡戶口於門票寄出時須仍然為有效及信貸狀況良好。WeWa 信用卡呈獻《MOOV LIVE 周國賢》門票上的表演日期及門票座位由主辦機構所分配，一律不可更改、退款或取消。
8. 合資格持卡人獲取門票後，如用作取得門票之有關合資格零售簽賬及/或現金透支被取消或退回，以致累積金額不符獲獎資格，安信有權取消持卡人的獲獎資格或直接從有關信用卡戶口扣除相等於獎品價格的金額而毋須另行通知。
9. 門票之使用須受其主辦機構印載於門票上之條款及細則所約束，詳情請向主辦機構查詢。門票不可轉賣、轉贈、退回、兌換現金或換取其他優惠。門票如有遺失、損毀或被竊，安信恕不補發。
10. 安信並非 WeWa 信用卡呈獻《MOOV LIVE 周國賢》之主辦機構，對有關產品或服務之質素及其他事項概不承擔任何責任。門票的參考零售價由主辦機構提供及只供參考，安信對於參考零售價及其在市場的真正售價的差異恕不負責。如對 WeWa 信用卡呈獻《MOOV LIVE 周國賢》的質素或門票供應情況或宣傳刊物內所述任何資料的準確性有任何查詢、申索或投訴，應直接向主辦機構提出。安信對此不承

擔任何責任。一切有關 WeWa 信用卡呈獻《MOOV LIVE 周國賢》之責任，包括表演日期取消或更改，概由主辦機構負責。如有任何有關門票之爭議，主辦機構保留最終決定權。

11. 持卡人必須保留所有相關之簽賬存根正本或正式交易紀錄(八達通自動增值除外)。如有任何爭議，安信保留隨時要求持卡人提供相關簽賬存根正本及/或其他文件/證據的權利，以便安信作進一步核實。
12. 如安信有理由相信任何持卡人使用或教唆他人使用不正當或欺詐方法或重複換領門票或舞弊行為干擾此優惠的運作，造成此優惠任何部份受到干擾、技術難題或故障，或任何危害、破壞或影響此優惠的舉辦、誠信、公平或順利進行或偵察到任何不正常的數據傳送，安信有絕對酌情權及最終決定權終止及取消該持卡人參加此優惠及獲獎的資格而毋須另行通知及/或有權直接從有關信用卡戶口扣除相等於門票價格的金額而毋須另行通知及/或提供任何原因及/或採取法律行動以追討有關金額，並保留向該持卡人追究的權利。
13. 安信信貸有限公司(「安信」)保留隨時修改或取消此優惠及/或修改有關條款及細則之權利而毋須另行通知。如有任何爭議，安信保留最終決定權。
14. 中英文版本如有歧異，概以英文版本為準。

**WeWa Credit Card x 《MOOV LIVE Endy Chow》 Spending Promotion Terms and Conditions:**

1. WeWa Credit Card x 《MOOV LIVE Endy Chow》 Spending Promotion (“Promotion”) is applicable to the cardholders of valid WeWa Credit Card (“Cardholder”).
2. Promotion period of the Promotion is from 1<sup>st</sup> March 2019 to 31<sup>st</sup> March 2019 (both dates inclusive) (“Promotion Period”).
3. Cardholder must install OmyCard mobile application (“OmyCard Mobile App”), register as user of OmyCard Mobile App and accept all its relevant Terms and Conditions. Cardholder is required to login OmyCard Mobile App and register to participate the Promotion at “My Reward” in OmyCard Mobile App during the Promotion Period and reach HK\$2,500 or above of cumulative local and/or overseas Eligible Retail Spending (“Eligible Retail Spending”) (definition refer to clause 4) and/or cash advance with WeWa Credit Card during Promotion Period, all Eligible Retail Spending and cash advance must coincide with the records held by PrimeCredit. The first 1<sup>st</sup> to 150<sup>th</sup> Cardholder with highest cumulative spending amount can be entitled to 2 HK\$680 tickets of WeWa Credit Card x 《MOOV LIVE Endy Chow》 ; 151<sup>th</sup> to 200<sup>th</sup> Cardholder with highest cumulative spending amount can be entitled to 2 HK\$580 tickets of WeWa Credit Card x 《MOOV LIVE Endy Chow》 (“Ticket”). If more than one Cardholder with the same highest cumulative spending amount, the ranking among such Cardholders would be determined by the time (based on transaction date) they reach that highest cumulative spending amount, the first Cardholder reaching that highest cumulative spending amount would have the highest ranking among such Cardholders.

WeWa Credit Card x 《MOOV LIVE Endy Chow》	
<b>Reach HK\$2,500 or above of cumulative Eligible Retail Spending and/or cash advance</b>	<b>Ticket</b>
1 <sup>st</sup> to 150 <sup>th</sup> highest cumulative spending amount of Cardholders	2 x HK\$680 tickets
151 <sup>th</sup> to 200 <sup>th</sup> highest cumulative spending amount of Cardholders	2 x HK\$580 tickets

4. Eligible Retail Spending must be transacted within the Promotion Period and posted by 2<sup>nd</sup> April 2019. Eligible Retail Spending includes (without limitation) Octopus Automatic Add-Value, online purchases, mail orders, phone orders, excludes (without limitation) credit card charges (including annual fees, interest/finance charges, late charges, over-the-limit handling charges, cash advance handling fees and other charges), casino transactions, autopay transactions, any money/electronic money transfer (including but not limited to person to person (P2P) payment services or mobile device/app/electronic funds transfer platform)/ reload of e-Wallets, unposted/ cancelled/ returned/ counterfeit transactions and all unauthorized transactions, all Eligible Retail Spending shall be coincided with the records held by PrimeCredit. All Eligible Retail Spending shall be determined based on the merchant codes assigned by PrimeCredit/ VISA/ UnionPay International and may be varied from time to time without further notice. PrimeCredit has sole and absolute discretion to determine the Eligible Retail Spending.
5. Each Cardholder can register this Promotion once within the Promotion Period. No

cancellation and/ or amendment after the registration is completed. PrimeCredit's records on registration shall be final and conclusive. Cardholder cannot make any claims or propose any actions against PrimeCredit under circumstances including but not limited to any failure, interruption, interception, suspension, delay, losses, unavailable, incorrect data transfer or other malfunction of the communication system that results in failure of the registration of Promotion.

6. PrimeCredit will send the result to eligible Cardholder through SMS and "Message" in OmyCard Mobile App on or before 8<sup>th</sup> April 2019 and the Ticket will be mailed to eligible Cardholder's corresponding address in PrimeCredit's record on or before 12<sup>th</sup> April 2019. If eligible Cardholder cannot receive the Ticket through mail by 15<sup>th</sup> April 2019, or the received Ticket is damaged, please contact 24-hour PrimeCredit Credit Card Customer Service Hotline by 18<sup>th</sup> April 2019. Eligible Cardholder should ensure the corresponding address in PrimeCredit record is correct. PrimeCredit are not responsible for undelivered Ticket due to invalid or wrong corresponding address.
7. Credit card account of the eligible Cardholder must be valid, not in default and in good financial standing on the date of sending out Ticket. Performance dates and seats on the Ticket of WeWa Credit Card x 《MOOV LIVE Endy Chow》 are allocated by concert organizers. No amendment, refund or cancellation is allowed.
8. If relevant Eligible Retail Spending and/or cash rebate is cancelled or refunded after Ticket is obtained by Cardholder, which lead to the cumulative amount do not fulfill the Ticket entitlement. PrimeCredit reserves the right to cancel the Ticket entitlement of the Cardholder or directly deduct equivalent value of the Ticket from the relevant credit card account without prior notice.
9. Ticket is subject to the Terms and Conditions printed on it by the concert organizer, detail enquiries shall be made to the concert organizer. Ticket cannot be resold, transferred, returned, exchanged for cash or other offers. PrimeCredit will not re-issue the Ticket if it is lost, damaged or stolen.
10. Since PrimeCredit is not the concert organizer of WeWa Credit Card x 《MOOV LIVE Endy Chow》, PrimeCredit shall not be responsible for the quality and other liabilities in connection with the products and/ or services. The suggested retail prices of Ticket are as references and designated by the concert organizer and PrimeCredit does not accept any liability to the difference of retail price and the actual market price. PrimeCredit does not accept any liability in relation to the quality of WeWa Credit Card x 《MOOV LIVE Endy Chow》 or supply of Ticket or accuracy of any information in the promotion materials. Any enquiries, claims or complaints in relation thereto should be made to the concert organizer directly. PrimeCredit will bear no legal responsibility and no guarantee to WeWa Credit Card x 《MOOV LIVE Endy Chow》. Concert organizer shall be responsible for the liability of WeWa Credit Card x 《MOOV LIVE Endy Chow》, including the cancellation or amendment on the date of concert. In the event of any dispute on the Ticket, the decision of concert organizer shall be final.
11. Cardholder is required to keep the relevant original credit card sales slips or official transaction record of Eligible Retail Spending (excludes Octopus Automatic Add-Value). In case

of any disputes, PrimeCredit reserves the right to request Cardholder to present the relevant original credit card sales slips and/ or other supporting documents and/or proof for further verification.

12. If PrimeCredit reasonably believes that any Cardholder has made duplicate redemption or has been using or abetting others to use inappropriate methods or committing fraud to interrupt operation and interfere any part of the Promotion, and causing technical problems, disorders, jeopardizing , damaging or affecting running of the Promotion, its accuracy, fairness or smooth operation or PrimeCredit detects any invalid or incomplete data entry at the back-end or front-end, PrimeCredit has its sole and absolute discretion to determine and disqualify the Cardholders from participating in the Promotion and receiving Ticket without prior notice and/or directly deduct the equivalent value of the Ticket from the relevant credit card account without prior notice and/or without giving any reason and/or claim for any damages and loss arising from or in connection with any of the above suffered by PrimeCredit from such Cardholder.
13. PrimeCredit Limited ("PrimeCredit") reserves the right to amend or cancel this Promotion and/or the above relevant Terms and Conditions at any time without prior notice. In the event of any disputes, the decision of PrimeCredit shall be final.
14. In the event of discrepancy or inconsistency between the English version and the Chinese version of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.